
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Pod Zámkem 300, 763 61 

Pohořelice 6. prosince 2015 
 

Zápis z členské schůze konané dne 4.12..2015 
 
     V pátek dne 4.12.2015 se v hasičské zbrojnici konala prosincová členská schůze, které se 
zúčastnilo celkem 10 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1. Svátky:  4.1. 

Narozeniny: 21.12.-  Půl Jan 

   26.12. – Vrzala Miroslav st. 

   28.12. – Bilavčík David 

   bližší info v úplné – tištěné podobě zápisu 

 

2. Uskutečněné akce v listopadu 2015 

- 7.11.2015 Shromážděn představitelů sborů – Vizovice – za sbor jel Milan Zelík, 

společně s Daliborem Lidincem jako starostou Okrsku Napajedla 

o Máme se distancovat od tzv. „Komory velitelů jednotek sborů dobrovolných 

hasičů“, se SH ČMS to nemá totiž nic společného, jsou to podivné praktiky tří 

lidí, kteří nabízejí neefektivní pojištění pro členy JSDHO od společnosti Slavia 

– přišlo to i na naši obec, nabídku dál neřešíme 

o Řešena přeregistrace do Sborového rejstříku – toto máme vyřešeno, oficiálně 

na stránkách www.justice.cz vystupuje náš sbor jako spolek a organizační 

jednotka SH ČMS, s uvedením osobních údaje starosty sboru 

o Pohořelská smyčka nahlášena na 24.1.2016 

o nahlášena oprava historické techniky, což byla zároveň žádost o dotaci ze 

Zlínského kraje – výsledek nám prozatím znám není 

o do 15.12.2015 máme předat na OSH Zlín seznam členů, kteří dále již členy 

nebudou – do Zlína bylo předáno usnesení výboru sboru č. 2/2015, o ukončení 

členství 5 dospělých členů (Lucie Forbelská, Tereza Kadlecová, Martina 

Kašpárková, Alžběta Zelíková a Marie Strnadlová) a 5 mladých hasičů 

(Blahynková Martina, Hittl Adam, Mazáč Ondřej, Skácel Vilém a Vilímová 

Adriena), kterým končí členství dnem 31.12.2015, a to z důvodu prohlášení, že 

již dále nechtějí být členy (a pro neplacení členských příspěvků) – viz. příloha 

o do 17.1.2016 musejí proběhnout výroční členské schůze sborů – splňujeme 

o do 31.1.2016 máme odevzdat „Hlášení o činnost sboru za rok 2015“ – toto 

budeme vyplňovat až po novém roce 

o nejlépe do 31.1.2016 chtějí na OSH Zlín předat vybrané členské příspěvky 

 

- 7.11.2015 Zájezd do sklípku – Kostelec u Kyjova 

o Zhodnocení – sklípek byl pěkný, příjemná obsluha, jídlo dobré, víno taktéž 

o Původně měl sbor doplácet 2.800,- Kč na degustaci a 5.000,- Kč na autobus, 

ale z důvodu nepřítomnosti pokladní neznáme skutečnost. Dle pokladní máme 

předat za autobus 5.500,- Kč. Detaily do příští schůze zjistí Milan Zelík. 

 

- 14.11.2015 – uskladnění a naporcování ovcí  

o Během soboty a neděle bylo vše zpracováno a uklizeno, žádné šílené akce tady 

neprobíhaly, vše bez problémů 

 



- 21.11.2015 – Uzlovací soutěž v Kvasicích 

o za dospělé jeli Jana Forbelská a Lubomír Hanáček 

o mladší žáci – štafety: 1. místo, jednotlivci: 1., 2. a 3. místo 

o starší žáci – štafety: 4. místo, jendotlivci: 3. místo 

o dorostenci: 1. místo 

o bližší info na www stránkách sboru 

- 28.11.2015 – Mikulášská pohárová soutěž – Vrbětice – ženy 

o krásné 3. místo z 19 ženských družstev, ve velmi nízkých teplotách 

o po závodech zůstaly však značně zablácené hadice – bude je třeba očistit, 

nejlépe WAPkou a nechat uschnout na zemi v garáži – toto si vezme na starosti 

Miroslav Bičan 

o O našich ženách měla být i zmínka ve Zlínském deníku – musíme sehnat – má 

na starosti Milan Zelík 

 

- 28.11.2015 – Uzlovací soutěž na Nové Dědině 

o za dospělé jeli Tomáš Zelík, Aleš Maňásek a Miroslav Vrzala ml.  

o mladší žáci – štafety: 2.místo, jednotlivci: 1., 2. a 3. místo 

o starší žáci – štafety: 2.místo, jednotlivci: 5.místo 

 

3. Pokladna + výdaje z obecního rozpočtu + elektroměr 

- Stav elektroměru: 1.82: 913 kWH, 1.83: 1.756 kWH 

- Pokladní poslala výdaje a příjmy za uplynulý měsíc, včetně zůstatku v pokladně - 

bližší info v úplné – tištěné podobě zápisu. 

- Zůstatek na účtu: prozatím nám není znám – výpisy chodí k Vítu Blahovi, který je 

dlouhodobě nepřítomen ze zdravotních důvodů  

- Výdaje od té doby: uniformy (doplňky pro členy) 3.807,- Kč, ukončená sezóny 

4.000,- Kč, potisk ženských teplákových souprav 1.200,- Kč, startovné na 

soutěžích 820,- Kč, ostatní výdaje 764,- Kč 

 

- Na základě usnesení výboru sboru č. 1/2015 byly provedeny změny u našeho 

bankovního účtu:  

o Sídlem je adresa: Náves 300, Pohořelice, 763 61 

o Preferováno je zasílání veškerých výpisů apod. elektronicky, na email 

sboru sdhpohorelice@seznam.cz 

o Dispoziční právo k účtu (výběry na přepážce a k elektronickému 

bankovnictví) mají: Milan Zelík, Vít Blaha, Beáta Sukupová a Jana 

Forbelská 

 

- Kontrola pokladny do výroční schůze – kontrolu provedou Dušan Vrzala a Pavel 

Šeďa, jako členové kontrolní a revizní komise, a to do výroční schůze – termín 

kontroly si domluví sami s pokladní Beátou Sukupovou, předsedkyně této komise 

Božena Vrzalová ze zdravotních důvodů nemůže kontrolu provést, ani se účastnit 

výroční schůze 

 

- Zůstatek v rozpočtu z obce: bližší info v úplné – tištěné podobě zápisu 

 

 

 

 

 

mailto:sdhpohorelice@seznam.cz


4. Plánované akce v prosinci 2015 a dále 

- 12.12.2015 výroční členská schůze 

o Pozvánky byly rozneseny před třemi týdny 

o Z důvodu usnášení schopnosti musíme zajistit účast alespoň 23 členů – 

byla provedena kontrola seznamu členů a účast byla potvrzena u 27 členů, 

což samo o sobě stačí a u dalších 9 zůstává otazník, zda dorazí 

o Začátek v 17:00 hodin byl potvrzen u zástupce OSH Zlín, Martina Holčíka 

z Kvíkovic, který se musí přizpůsobit ještě výročním schůzím SDH 

Kvítkovice a SDH Komárov, které jsou ve stejném termínu  

o Příprava bude probíhat v pátek 11.12. od 19:00 hodin – sraz u zbrojnice 

o Na jídlo budou kuřecí řízky s bramborovou kaší, polité máslem, 30 porcí 

pro mladé hasiče, 35 porcí pro dospělé hasiče, 12 porcí pro hosty, 

dohromady tedy zaokrouhleně 80 porcí –jídlo již zamluvila Jana Forbelská, 

poté dostaneme od Elišky Němcové fakturu 

o Nákup doplňkových věcí má na starosti Milan Zelík – nákup proběhne 

v sobotu 5.12. navečer 

o Božena Vrzalová oslavila 65.narozeniny a na výroční schůzi jsme jí chtěli 

předat dar – ze zdravotních důvodů se však výroční schůze nezúčastní, 

proto s nákupem dárku ještě vyčkáme a předáme jej možná na plese 

o Dárek při Víťu Blahu za starostování, který se řeší již dlouhou dobu, je 

nyní na dobré cestě, konečně se podařilo narazit na parádní přilbu – 

uvidíme, zda se ji podaří vyhrát 

o Pivo bude tradiční Kozel 10°, které zajistí u Němečků Milan Zelík, pípa 

bude z obce – zajistí taktéž Milan Zelík  

o Plaketa pro žáky už se řeší přes Ivu Michalovou a jejího otce – bude to 

sponzorský dar, což nám ušetří nemalou částku – děkujeme. Podkladovou 

dřevěnou desku, přes kterou bude možné plaketu zavěsit na stěnu, 

doplníme dodatečně, do výroční schůze bychom toto již nestíhali 

o Pro děti plánujeme opět nějaké dary a ocenění – základem bude ona 

zmiňovaná plaketa, a dále medaile pro vítěze podzimní části hry Plamen, 

35 x balíček sladkostí v hodnotě do 30,- Kč za kus, starší žáci dostanou 

jako dar hodinový pronájem laserové místnosti za cca. 3.500,- Kč  a poté 

pro mladší i starší žáky bude připravena Vánoční diskotéka – tato proběhne 

v pátek 18.12.2015 od 17:00 hodin na sále místo tréninku. O průběh akce 

se postará Miroslav Bičan a Aleš Maňásek. Václav Sklenařík bude v práci, 

své písničky předá na disk Dušanu Vrzalovi a ten pak dále pořadatelům 

akce. Nákup se bude řešit až po výroční schůzi.  

o Hlasování o částce 7.000,- Kč, kterou z pokladny vydáme pro dary mladým 

hasičům za jejich vzornou reprezentaci – všichni pro  

o Na výroční schůzi budou vystaveny všechny sportovní dresy, včetně 

nových ženských teplákových souprav.  

 

- 31.12.2015 Silvestrovské setkání občanů ve zbrojnici 

o Bude i letos, starosta obce žádá, aby se jako pořadatelé zúčastnili i členové 

spolků. 

 Milan Zelík - myslím si, že když je nás v zastupitelstvu 5 členů, tak 

naše účast za zastupitelstvo i za sbor bude dostačující – kdo bude 

moci přijít, samozřejmě může, je to na dobrovolném zvážení 

každého člena 

o Dotaz na Pavla Šeďu – mohl by jít ke kotli s panem Hlobilem? 



 Pavel Šeďa - co se týká porcování masa, tak toto pan Hlobil zvládá 

sám, stačí tam někdo, kdo bude vybírat peníze a toto nemusí dělat 

další řezník, který by tam byl jinak nečinný 

 Milan Zelík – a jak již bylo řečeno, je nás tam dost 

 

- Příští členská schůze – první pátek v měsíci vychází přesně na Nový rok 1.1.2016. 

Kdy uděláme lednovou schůzí? 

o další schůze bude v pátek 8.1.2016 

 

- 16.1.2016 zabíjačka  

o Je třeba něco řešit již nyní? – Ne, dořešíme až na lednové schůzi 

- 16.1.2016 – Uzlovačka – Malenovice 

o I přes konání zabíjačky se pojede – budou stačit 3 dospělí, jedna z nich 

bude Jana Forbelská a možná i Gábina Hyblerová 

- Připomenutí dalších termínu: 23.1.2016 zabíjačka sportovci, 24.1.2016 uzlovací 

soutěž, 30.1.2016 zabíjačka myslivci + karneval, 20.2.2016 ples, 20.8.206 

sportovní den 

 

5. Technika a vybavení 

- Žádost o dotace na nové vozidlo  

o Milan Zelík na Zlínském kraji ověřoval, zda tam žádost přišla a zda splňuje 

formální náležitosti – odpověď byla velmi stručná – „Vaše žádost dorazila 

v pořádku“. Nyní již čekáme na výsledek, podávání žádostí bylo uzavřeno 

v pondělí dne 30.11.2015. 

o již můžeme hledat nové vozidlo, Iveco, 9 míst, nejlépe 3litr, co nejdelší 

o Tomáš Hanáček zkouší domluvit obhlídku vozidel Mercedes, která jsou 

v průmyslové zóně Napajedla vyráběna pro Moravskoslezský kraj – 50 

vozidel, 2 mil. za kus – nejedná se nám v žádném případě o nákup těchto 

vozidel, ale o prohlédnutí způsobu uložení věcí ve vozidle a dalších 

vychytávek, které bychom mohli poté využít 

o Předložena nabídka z Nového města nad Metují – prodej vozidla TATRA, 

stáří 29 let, nabídka probíhá obálkovým způsobem, základní cena 

minimálně 480.000,- Kč.  

 Pěkné, ale nejdeme do toho 

 

- přívěsný vozík stojí ve firmě METAL PS v Otrokovicích, dle informací z pondělí 

30.11. se na něm zatím nepracuje 

 

- Budíky k PPS 12 – Miroslav Bičan – je domluvený s Alešem Maňáskem, že 

budíky vymontují ze stříkačky a Aleš je odzkouší v práci – podle výsledků se pak 

vadné nahradí novými 

o Milan Zelík – je nutné provést co nejrychleji, abychom případný nákup 

budíků řešili ještě z letošního rozpočtu na obci, která nám stále ještě 

zůstávají nějaké peníze k využití 

- Předat Miroslavu Vrzalovi sorbent !!! 

 

- Páčidlo a vrtáky – již dorazily – celkem 1.590,- Kč, proplaceno na obci 

 

- Nabíječka / startovačka již dorazila – proplacen na obci za částku 3.958,- Kč. Již 

byla odzkoušena na bateriích do obou PPS, byla nabita i baterie v Avii. 



 

- Elektrocentrála již dorazila – proplacen na obci za částku 5.000,- Kč (původně 

předkládaná centrála byla k dispozici pouze v Polsku, poštovné bylo 900,- Kč, 

takže byla zakoupena centrála s obdobnými parametry za stejné peníze, které 

bychom dali za tu z Polska, u této bylo totiž poštovné zdarma) 

 

- Nákup provozních kapalin a výměna ve veškeré technice (2 x PPS, Kataramo, 

centrála) – kdo si to vezme na starosti? 

o Na starosti si to dobrovolně vezme Miroslav Bičan – má na to částku 

3.000,- Kč, kterou je třeba nechat si na obci proplatit do 14 dnů ! 

 

- Další návrhy na koupi nějakého vybavení?  

o Elektro zkoušečka – do 500,- Kč 

o Zářivka ke kuchyňské lince – do 1.000,- Kč 

o Lampička k rohovému stolu k PC – do 500,- Kč 

o Hlasováno – všichni pro  

 

- Miroslav Vrzala upozornění – do Avie dolívat Fridex (který přinesl), voda se tam 

nějak zázračně ztrácí 

 

6. JSDHO 

- Svítilny na přilby  

o Milan Zelík předložil nabídku německých přilbových svítilen, které se 

prodávají včetně držáků na přilbu do 1.500,- Kč – pokud bychom jich 

koupili 7 (tolik máme přileb), tak by celková cena do 10.500,- Kč byla 

proplacena z obecního rozpočtu 

o Hlasováno – všichni pro 

- Školení na zdravovědu? Uděláme ho opět po roce? Navíc část členů se jej na jaře 

nezúčastnila s tím, že druhé kolo se udělá na podzim či před zimou. 

o Jana Forbelská se své bývalé spolužačky Katky zeptá na volné termíny a 

cenu jednotlivých kurzů – určitě nás zajímá až leden 

- Zdravotní prohlídky – stále schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa 

- Petra Vendolská - praní zásahových obleků 

o Pracuje na tom, již má oprány 4 

o Bude následovat impregnace – má na starosti Milan Zelík 

o Dušan Vrzala dodá plachtu, kterou se poté skříň s obleky zakryje, zejména 

pak přes dobu zabíjaček 

 

7. Zbrojnice a brigády 

- Dušan Vrzala – materiál na nový regál do garáže? 

o Není, nyní se s tímto materiálem nepracuje 

- Stále čekáme na poličky z Deliky, datum dodání není stanoveno 

- Dušan Vrzala – kdy se pustíme do dřeva? 

o Nyní má pokaženou motorovou pilu, řeší se to 

- Milan Zelík – septik vyčištěn, ale !!! do WC se nemůže házet cokoliv 

o Dokoupí se odpadkový koš na toaletu – má na starosti Milan Zelík 

- Milan Zelík – ve sklepě byla již připojena světla na novou kabeláž, avšak svěztla 

nesvítí – do jističe s nápisem Světla sklep nové je totiž navedena nějaké fáze, která 

ale nic nedělá a dále je v rozvodné skříni volný kabel se stejným nápisem, který 

čeká na zapojení  



o Bude řešit Tomáš Bébar, slíbil, že se zastaví v sobotu 5.12.2015 dopoledne 

 

- Tomáš Zelík - Materiál na podkroví 

o Vyčerpání zálohy ve společnosti Dektrade – cenová nabídka 28.521,- Kč 

za izolační vatu a OSB desky (první vrstva) – hlasování – všichni pro 

o Doložena další cenová nabídka na nákup druhé vrstvy OSB desek + 

příslušenství za 9.864,- Kč a dále nákup zateplených střešních oken ROTO 

+ příslušenství za 8.645,- Kč za kus. Tímto způsobem by nebylo špatné 

dočerpat obecní rozpočet 

o Dále je potřeba nakoupit trámy, které budou zcela jistě nákladnější 

o Výstup debaty: Prioritní je koupit trámy, protože bez nich nemůžeme 

s podkrovím nijak dál pokračovat – Milan Zelík domluví obhlídku 

s Tomášek Zelíkem a nejlépe i s Oldřichem Mizerou, kterou již projektoval 

přístavbu a hned se mohou trámy nakoupit a tak bychom dočerpali peníze 

z obecního rozpočtu (cca. 35.000,- Kč) Pokud tam nastane jakýkoliv 

problém, tak peníze převedeme na Dektrade jako zálohovou fakturu, za 

kterou stavební materiál, či OSB desky a okna vybereme dodatečně – 

hlasováno – všichni pro 

o Milan Zelík pozjišťuje od Tomáše Zelíka, zda dřevo dodají z Dektrade, či 

jej budeme muset shánět jinde – množství a rozměry by se měla dořešit 

právě na společné schůzce s Oldřichem Mizerou 

o Milan Zelík volal Janu Pechovi ohledně uskladnění materiálu – výsledek: 

Pokud se to tam vleze, tak s tím nemá žádný problém. Umístění máme 

vyřešit s Tomáše Hanáčkem.  

o Převoz by zajistil Miroslav Vrzala – na tomto se již sami dohodnou 

s Tomášek Zelíkem 

- Napojení odpadu do kanalizace bude po dohodě s panem starostou provedeno až 

v rámci stavebních prací na hřišti. 

- Milan Zelík dále pozjišťuje od Oldřicha Mizery, jak to bude na hřišti s napojením 

na vodu, zda to stále platí, že bude mít svoji vlastní přípojku s vývodem C/52. 

 

8. Koňka 

- Čalouník se ještě neozval –  zatím ani není kam spěchat 

- Tip z muzea – jejich znalec koněk – pan Aleš Skříček, tel. 731 613 889 

- Pavel Šeďa – proudnice od pana Urbana 

o Proudnice je ve zbrojnici – slááááva, nalezena po 20 letech 

- Nový plech na dno nádrže se již řeší, tento se tam nakonec přivaří, nic se nýtovat 

nebude, nepůjde to vůbec poznat 

- Nejnáročnější bude broušení, čištění a leštění 

- podvozek (pod nádrží) by se měl naimpregnovat – Lubomír Hanáček má 

impregnaci, kterou daruje 

- ručka na přepínací ventil schází, Miroslav Vrzala nechá vysoustružit nějakou 

vhodnou z mosazi – bylo by to pěkné z tohoto materiálu, když vše je z mědi či 

mosazi 

- Milan Zelík předložil nabídku mosazné velitelské přilby, která se na netu nabízí na 

částku 1.900,- Kč, aukce končí v neděli 6.12. ve 20.15 hodin a Milan Zelík má 

svoleno ji dražit až do částky 4.000,- Kč – hlasováno – všichni pro 

 

9. Činnost mládeže 

- Tunel na CTIF – Miroslav Vrzala a Lubomír Hanáček – řeší se 



 

- Dar z OSH Zlín 2 x 1.700,- Kč pro žáky 

o Rozdělovač již máme 

o dořešení faktury pro pokladnu – má ji Jana Forbelská – dodá ji  

 

- Jana Forbelská – hala Otrokovice na zimu pro žáky 

o Milan Zelík mluvil s Janem Pechou – výsledek: Jana Forbelská si může 

termíny domluvit s panem Prudkým, Honzovi jsem sdělil, že jsme 

připraveni si halu hradit sami, k tomuto se nijak nevyjádřil 

o Jana Forbelská řešila s panem Prudkým pouze termíny, finance nijak 

nezmiňoval – termíny jsou tyto: 7.2., 14.2., 28.2., 13.3., 20.3. 

o Všichni jsme srozuměni s tím, že náklady za halu musíme být připraveni 

uhradit – hlasováno – všichni pro, částka orientačně do 4.000,- Kč 

- Další plánované akce MH: 

o 20.2. – uzlovačka Mysločovice 

o 21.2. – zkoušky odbornosti – starší žáci 

o 6.3. – okrsková uzlovačka – Žlutavy 

o 2.4. – Štípský beránek 

o 3.4. – Okresní kolo v uzlování 

 

- Dotace z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy 

o Čekáme na výsledek 

 

- Sponzorský dar od pana Kadlece / Plynosystem - bližší info v úplné – tištěné 

podobě zápisu  

o Jedná se o pronájem reklamní plochy na dresech – do června mu musíme 

dodat fotografie dětských dresů, na kterých je již nové logo firmy 

o Poděkováno panu Daliboru Lidincovi, za vyřízení tohoto sponzorského 

daru, který nám zcela jistě pomůže 

 

10. Sportovní družstva – ženy, muži 

- Teplákové soupravy jsou již hotovy – již byly poprvé otestovány na nedávných 

Mikulášských závodech 

- Domeček na nářadí  

o Brigáda? 

 Zatím brigádu neřešíme, není na to vůbec čas, prosinec i leden jsou 

dosti obsazené, v každém případě ale platí původní plán, že 

domeček bude na jaře na hřišti 

o Všichni ale přemýšlejme, jak by mohl domeček vypadat, aby nově 

postavenou budovu na hřišti nehyzdil 

 

- Dar od OSH Uherské Hradiště - bližší info v úplné – tištěné podobě zápisu 

o Peníze převzala Gábina Hyblerová – která je i předá pokladní Beátě 

Sukupové 

 

- Nová stříkačka – nějaké nabídky?  

o Milan Zelík - nabídky z portálu www.požáry.cz, 

 První PPS 12 za částku 39.000,- Kč – byla odřeknuta z důvodu 

nižší ceny druhé PPS  

http://www.požáry.cz/


 Druhá stříkačka za částku 25.000,- Kč byla řešena emailem 

s prodávajícím, který sdělil, že se jedná o PPS 12. PPS 15 nemá, je 

jich málo, ale napsal si náš kontakt a v případě, že na něco narazí, 

bude nás informovat – od té doby se ale již neozval  

 Tím pádem se nákup prozatím nekoná. 

o Další návrhy: 

 Miroslav Vrzala bude sledovat prodej vozidel TAZ 1503, ze 

kterého by se dal motor vymontovat – cena bude téměř totožná jako 

samostatný motor  

11. Diskuze: 

- Milan Zelík vyřídí MAKRO kartu 

- Plaketa pro Metal PS / Honzu Pechu jako poděkování (částka zatím neřešena) 

o Bude mít na starosti Jana Forbelská 

- Chladící zařízení – návrhy – stále hledáme 

- Doplnění uniforem 

o Adéla Sukupová – sako, Petra Vendolská – sukně – už mají dokoupeno  

o Ostatní něco dalšího? 

 Miroslav Vrzala – košile – má objednánu ve Výzbrojně ve Zlíně 

 Aleš Maňásek – spona na kravatu – tuto mu dodá  Milan Zelík 

 Kolejničky – 80 kusů dokoupí taktéž Miroslav Vrzala 

 Hlasováno – všichni pro, cena dle sazebníky Výzbrojny 

 

- Jana Forbelská – společná trička pro všechny 

o Řešeno, kdo jaké chce (materiál, velikost), stále ale nemáme vyjádření 

všech členů (nebo alespoň těch aktivních) 

o Minule jsme odhlasovali nákup triček za 15.000,- Kč, s tím, že každý na 

své tričko přispěje 100,- Kč. To znamená, že ze sborové pokladny se bude 

hradit částka 250,- Kč na jedno tričko, tudíž jich budeme moci nakoupit 60 

ks – je jasné, že musejí zůstat trička do zásoby, zejména pak pro 

dospívající mladé hasiče. 

 

 

Milan Zelík 

          starosta sboru 


